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Interpellation till utbildningsnämndens ordförande 
 
 
 
Barngrupperna storlek i den kommunala förskolan 
 
Vi befarar att utbildningsnämnden planerar att ändra på maxantalet barn i 
grupper på förskolan som en besparingsåtgärd. 
 
Redan nu är det svårt att få tag på utbildad förskolepersonal och mindre 
barngrupper kan vara ett skäl till att man väljer att stanna kvar inom det 
kommunala alternativet, eftersom det i dagsläget ofta är mindre grupper där än i 
de privata förskolorna.  
 
Därför frågar jag dig: 
Kan du garantera att barngrupperna i de kommunala förskoleverksamheterna 
inte kommer att bli större än nu efter årsskiftet 2013-2014? 
 
 
 
 
 
Camilla Carlberg 


